
PROCES VERBAL

Încheiat azi 26.02.2014 orele 12,cu ocazia şedinţei extraordinare pe luna
februarie conform convocatorului înregistrat la nr.624/24.02.2014.

La şedinţă sunt prezenţi 10 consilieri din totalul de 11,d-na Dicu fiind absentă
motivat.

Doamna secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal
al şedinţei anterioare.Nefiind este aprobat cu 10 voturi pentru.

Doamna preşedinte prezintă ordinea de zi pe care o supune spre aprobare şi care
este aprobată cu unanimitate de voturi.

1.Proiect de hotărâre cu privire la modificarea şi completarea HCL nr.67/2009
şi HCL 23/2011 referitoare la aprobarea amplasamentelor pentru platformele de
colectare a deşeurilor menajere

Iniţiator:primar
Raportează:Vlad Cosmin Marian

2.Proiect de hotărâre cu privire la stabilirea disponibilului de pajişti ce pot face
obiectul concesionării/închirierii.

Iniţiator:primar
Raportează: Stancana Gheorghe

3.Discuţii,întrebări,interpelări
Se prezintă referatele întocmite,după care se fac înscrieri la cuvânt.
Dl.Nicolescu:Referitor la punctual 2 pemtru a încuraja creşterea animalelor,dacă

puteţi să mergeţi pe o sumă minimă,dl.viceprimar ne-a prezentat câteva valori.Dacă
s-ar putea ca plata să se facă pe trimester sau semester şi să se prevadă o clauyă că
dacă nu plăteşte la termen să se rezilieze contractul.

Dl.primar:referitor la primul punct ,cei care sunteţi din vechiul consiliu local
ştiţi că am mai lut o hotărâre .Chiar eu m-am ocupat cât am fost viceprimar,iar acum
ne-au lăsat doar cu 9 platforme .Cred că ar trebui să adoptăm o nouă hotărâre deoarece
aceste puncte sunt insuficiente.Am încercat să le amplasăm în funcţie de densitate,darn
u sunt de ajuns.

La izlaz,cred că varianta a doua cea cu 112 lei/ ha e rezonabilă.
Dl.Tudosiea:Având în vedere faptul că se dau bani,mulţi încearcă să crească

numărul de capete,le daţi suprafaţă mare de teren la preţ mic şi o să vină şi alţii din
alte părţi.

Dl.primar:În patru ani se pot împuţina sau înmulţi vitele.Cei care au contract
sunt obligaţi să –i lase şi pe ceilalţi.

Dl.Tudosiea:x din altă parte mă lasă să păşunez?
Dl.primar:Da.
Dl.Stancana:Spune tu cum să facem!
Dl.primar:În 5 ani s-ar putea să crească încărcătura/ha.
Dl.Stancana:Tot noi suntem obligaţi să stabilim încărcătura/ha în funcţie de

masa verde obţinută şi câte animale păşunează.
Dl.primar:Avem suprafeţe mai mari de izlaz şi animale mai puţine.La Cucuieţi

şi Oporelu sunt suprafeţe mici,având 4-5 vite /ha.Cine încercă să facă o afacere vă
spun că primăria are control asupra lor.

D-na Nuţu:Trebuia să se facă o campanie să ştie toată lumea.
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Dl.Tudosiea:Sunt de acord numai cu închirierea.
Dl.Niţi:Cu banii de la APIA ce facem cu ei?
Dl.primar:Nu mai primim nimic.
Dl.Niţi:Mai putem să depunem cerere?
Dl.Stancana:Noi nu mai avem voie.Face cel care are contract.Cu banii de la

APIA face lucrări de întreţinere.
D-na Berbecaru:Asta dacă dl. dr. vrea să înscrie animalele.
Dl.Tudosiea:Cei care au cereri depuse au adus adeverinţe de la medic?
Dl.Nicolescu:Au unii 200-300 de capre lângă locuinţă.V-aţi întrebat dacă

îndeplinesc condiţiile de mediu pentru a le ţine în mijlocul satului?
Dl.Stancana:La efective mici nu-ţi trebuie condiţii.
Dl.primar:Erau animale şi pe vremea lui Ceauşescu,comenta cineva?
Dl.Stancana:dacă nu iei bani de la U.E nu-ţi trebuie nimic.Dacă iei trebuie să

îndeplineşti două condiţii:să ai platformă betonată şi să captezi urina.
Dl.Popa:În sondejele celor de la APIA cei cu animale mai multe trebuiau să aibă

şi aşa ceva.
Dl.primar:Udeanu are numai clădirile,pentru teren are cerere de concesionare.
Dl.Săndulescu:Are hârtie de la fisc?Cu platformele pentru deşeuri menajere e

vorba de cele pe sortimente?Vă spun că dacă acestea sunt amplasate la mai mult de
150 de m oamenii nu mai duc deseurile .

Cu punctul 2 propun ca din banii încasaţi să investiţi în pajiştile neînchiriate
pentru a le putea da şi pe acelea.Cei care au cereri sigur se vor ocupa de ele să poată
încasa bani de la APIA.La contracte să fie ataşate toate documentele cu efectivul real
de animale şi nu cel din acte.

Dl.primar:La încheierea contractelor o să participe şi dl.Niţi.
Dl.Popa:Aţi făcut un calcul cât pierde consiliul local?
Se supun la vot proiectele de hotărâre ,care sunt aprobate cu 10 voturi pentru.
Se declară închise lucrările şedinţei.

Preşedinte, Secretar,
Constanţa DEFTA                     Gabriela ANDRONIE


